
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 8 / 2024 05. 08. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. et Ing. Tomčan Viliam, Baláš Josef, Blaha Jan, Voráč Jan, Černohouz Luboš, Kikal Jan,
Obšilová Věra, Bulvová Eva, Živná (Fišerová) Ivana, Ovečková Alena

Omluveni: Mgr. Janáková Irena

Hosté: zástupce MPO p. Dostál

Z celkového počtu 11 členů se zúčastnilo 10, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Návrh projednávaných bodů přijat

Komise souhlasí
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Informace o využívání prostředků komise

1.2 Řešení požadavků vzešlých z dotazníku občanů

1.3 Zhodnocení opravy spojovací uličky Prašná/Jilemnického

1.4 Výběr dětského prvku na fotbalovém hřišti

1.5 Přesun kontejnerového stání u hřiště

1.6 Řešení zanedbaných nemovitostí

1.7 Různé
oprava ulice Jilemnického
seče
deratizace
lavičky na hřbitově a na hřišti
kanál u Suchomelů

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Vystoupení zástupce MPO
p. Dostál informoval o instalaci nových dopravních značek na cyklostezce do Nemilan. 
V návaznosti na tuto skutečnost KMČ upozorňuje občany, že od mostu přes dálnici do Nemilan vede jen
cyklostezka, výjimky k užívání komunikace jsou definovány dodatkovou tabulkou k zakazující značce. Městská
policie bude dodržování značení v tomto úseku průběžně monitorovat.

3 Vystoupení hostů



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 3/2024 ze dne 04. 03. 2024: Měření rychlosti vozidel v ulici Štúrova a Jilemnického - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Obnova polních cest - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Projektová dokumentace parkovacích míst u školky v Nedvězí - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Výsadby na trojúhelníku a podél cyklostezky - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Čerpání prostředků KMČ
Za měsíc červenec nedošlo ke změně v čerpání jednotlivých položek rozpočtu KMČ. 

5.2 Řešení požadavků z ankety občanů Nedvězí
Chodník na hřbitov - proběhlo jednání se zástupci MMO (Ing. Kocourek, Ing. Drešr), ze kterého vzešly dva
návrhy trasy budoucího chodníku. Obě trasy jsou aktuálně předmětem posouzení ze strany majetkoprávních a
technicko ekonomických parametrů. KMČ se zasadí o zařazení projektu chodníku na hřbitov v rámci
investičního rozpočtu MMO pro rok 2025.
Snížení rychlosti vozidel v obci - proběhlo jednání s možnou dodavatelskou firmou, která předložila předběžné
návrhy na zavedení systému využívajícího sankční vymáhání přestupků (měření úsekové nebo stacionární ).
Zavedení systému by mělo předcházet měření dopravní zátěže a překračování rychlosti v Nedvězí v
jednotlivách úsecích. Snížení rychlosti vozidel považuje KMČ za druhý nejpalčivější bod občanů obce. KMČ
bude předkládat návrh na instalaci systému zajišťujícího dodržování rychlosti na MMO.
KMČ v této souvislosti informuje občany, že došlo k dohodě s MPO o pravidelném měření rychlosti před
areálem fotbalového hřiště. Druhým schváleným bodem k měření je okolí přechodu u kapličky.
Oprava kapličky - KMČ předloží návrh na začlenění opravy kapličky (vazba, střešní krytina) dle schváleného
stavebního povolení do rozpočtu investic 2025, tak aby došlo k její k realizaci .
Cyklostezka Hněvotín - v návaznosti na dokončenou stavbu stezky z Hněvotína do Lutína a připravované trasy z
Nedvězí do Slavonína a také z Hněvotína do Topolan je propojení Nedvězí - Hněvotín logickým pokračováním
tvorby takto uceleného systému. Proběhla úvodní jednání s cyklokoordinátorem (Ing. Losert) a starostou
Hněvotína. KMČ navrhne pro rok 2025 vytvořit studii trasy budoucí cyklostezky Nedvězí - Hněvotín.
 

5.3 Zhodnocení opravy uličky Jilemnického - Prašná
Předseda KMČ informoval o dokončení opravy spojovací uličky Jil/Prašná, zhotovitel odstranil nedostatky na
které KMČ poukázala a po jejich opravě je povrch části opravované uličky ve vyhovující kvalitě předán občanům
k užívání.

5.4 Volba dětského prvku na fotbalovém hřišti
Komise opakovaně projednávala náměty občanů na zavedení sportovně hracího prvku pro menší děti do areálu
fotbalového hřiště. Instalovaná skluzavka s houpačkou a pískoviště byly realizovány jako prozatímní řešení. Ve
spolupráci s oddělením sportu MMO (p. Hala) komise vybírala vhodý prvek, který bude i po dohodě s SFK
realizován za postranní čárou fotbalového hřiště. Po diskusi komise vybrala prolézací loď pro děti cca 6-9 let. viz
příloha. Prvek bude instalován nejpozději do konce září t.r.

5.5 Posouzení kontejnerového stání u hřiště a žádost o zrušení kontejnerů u Jednoty
Komise projednala návrh MMO na přesunutí kontejnerového stání u chodníku u fotbalového hřiště na místo
vpravo (při vcházení do areálu hřiště) vedle brány. KMČ má po posouzení návrhu obavy o zajištění dobrého
výhledu na projíždějící vozidla, zejména ze strany dětí. Navrhuje proto posoudit možnost přeprojektování návrhu
na místo na severní straně pozemku p.č. 146. V této věci proběhne se zástupcem MMO (p. Jasinský) a
projektantem jednání na místě samém, a to ve čtvrtek dne 15.8. od 8:00 hodin.
Komise projednala stížnosti občanů směřující ke znečišťování veřejného prostranství u kontejnerového stání u
obchodu. S ohledem na horšící se hygienické parametry na tomto místě se komise usnesla na požadavku
odstranit stání kontejnerů u Jednoty v Nedvězí bez náhrady.

5.6 Zanedbané nemovitosti
Komise byla Magistrátem města Olomouce požádána o zaslání čísel popisných budov, které jsou dlouhodobě v
neudržovaném stavu, zhoršují životní prostředí obyvatel obce popř. je jejich zanedbanou údržbou možné dojít i k
újmě na majetku či zdraví. Tyto vyjmenované objekty bude mít MMO možnost sankcionovat zvýšenou sazbou
daně z nemovitosti. KMČ se prozatím usnesla uvést do tohoto seznamu objekt na adrese Jilemnického 26/40.

5.7 Různé
Předseda komise informoval o plánované opravě části ulice Jilemnického od křižovatky na trojúhelníku po ulici
Prašná. Oprava proběhne v měsíci září s kompletní výlukou dopravy. SSOK zajistí označení objízdných tras,



včetně linek veřejné dopravy.
Komise vyjadřuje opět nespokojenost se stavem sečí. Do termínu schůze jsou v Nedvězí místa s trávou o výšce
50 cm. Zvláště znepokujující je tento stav na dětském hřišti.
V souvislosti se zaplevelením chodníků  Nedvězí žádá KMČ TSMO o zajištění vyčištění všech chodníků v
Nedvězí od náletových travin, včetně vyčištění rigolů. Současně KMČ žádá o ořez keřů na dětském hřišti
(Jilemnického 29) ořezy stromů u kapličky a ořez břízy na dětském hřišti.
KMČ žádá o provedení deratizace v obci. Zejména jde o položení nástrah (chráněných proti užití domácími
zvířaty) do okolí Jednoty u stanoviště tříděného odpadu  a do uličky Prašná.
KMČ žádá o opravu "klapající" kanálové vpusti v ulici Jilemnického před č.p. 7/18
KMČ žádá o přemístění úchytu praporů z místa mezi okny ve 2. patře budovy Jilemnického 29 pod okno ve
stejném patře nebo do průčelí na pravou stranu u vstupu do budovy v přízemí.
KMČ žádá také o zajištění úklidu popadaných stromů na pozemku p.č. 382/8 - Háječek
KMČ informuje o provedení oprav laviček na hřbitově a také na fotbalovém hřišti. Děkuje tímto za příkladnou
iniciativu občanů u lavičky na hřišti (p. Žajgla)

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Vyčištění chodníků a ořezy stromů a keřů

V souvislosti se zaplevelením chodníků v Nedvězí žádá KMČ TSMO o zajištění vyčištění všech chodníků v
Nedvězí od náletových travin, včetně vyčištění rigolů. Současně KMČ žádá o ořez keřů na dětském hřišti
(Jilemnického 29) ořezy stromů u kapličky a ořez břízy na dětském hřišti.

2 Deratizace

KMČ žádá o provedení deratizace v obci. Zejména jde o položení nástrah (chráněných proti užití domácími
zvířaty) do okolí Jednoty u stanoviště tříděného odpadu  a do uličky Prašná.

3 Oprava kanálové vpusti

KMČ žádá o opravu "klapající" kanálové vpusti v ulici Jilemnického před č.p. 7/18

4 Přemístění úchytu praporů

KMČ žádá o přemístění úchytu praporů z místa mezi okny ve 2. patře budovy Jilemnického 29 pod okno ve
stejném patře nebo do průčelí na pravou stranu u vstupu do budovy v přízemí.

5 Úklid v Háječku

KMČ žádá také o zajištění úklidu popadaných stromů na pozemku p.č. 382/8 - Háječek

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 8 / 2024

Datum schválení zápisu: 10. 08. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Zapsal/a:
Ing. et Ing. Tomčan Viliam

Ověřil/a:
Ovečková Alena


